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(ingezonden 14 april 2021) 
 
Vragen van lid Kathmann (PvdA) aan de minister van Justitie en Veiligheid over 
voedselvoorziening als vitale infrastructuur 
 

1. Bent u bekend met het artikel 'Oproep na kaashack: bestempel voedselvoorziening als vitale 
infrastructuur'? 1) 
 

2. Wat zijn de voor- en nadelen van de voedselvoorziening als vitale infrastructuur te 
benoemen? 
 

3. Wat voor hulp biedt het Nationaal Cyber Security Centrum (NCSC) aan bedrijven die als 
vitale infrastructuur worden gezien? 
 

4. Wat zijn de criteria om een bedrijf te kenmerken als vitale infrastructuur? 
 

5. Wat vindt u van de oproep om de voedselvoorziening toe te voegen aan de lijst met bedrijven 
die worden gezien als vitale infrastructuur? 
 

6. Deelt u de verwachting van IT-beveiligingsexperts, dat hackaanvallen op de 
voedselvoorziening vaker voor zullen komen? Zo nee, waarom niet? 
 

7. Kunt u reflecteren op het bericht dat ethische hackers aangeven dat de digitale veiligheid van 
de voedselvoorziening niet op orde is? 
 

8. Wat vindt u van de uitspraak dat de pakkans bij hacken laag is? Wat is de reden van de lage 
pakkans? 
 

9. Moet de overheid meer doen om de pakkans bij hacken te vergroten? Zo ja, wat voor 
maatregelen heeft u in gedachten? Zo nee, waarom niet? 
 

  
 
1) NOS, 12 april 2021, 'Oproep na kaashack: bestempel voedselvoorziening als vitale 
infrastructuur', https://nos.nl/artikel/2376492-oproep-na-kaas-hack-bestempel-
voedselvoorziening-als-vitale-infrastructuur.html 
 


